
什么是打散辊

产品名称 什么是打散辊

公司名称 衡水铭鸿制辊有限公司

价格 500.00/支

规格参数 品牌:铭鸿
长度:≤10000mm
产地:河北

公司地址 河北省衡水市冀州区高新技术产业开发区（南区
）规划七路中段北侧（注册地址）

联系电话 0318-8780313 13132439311

产品详情

铭鸿打散辊是应用在烟草、纸张、食品、板材等行业的一种辊类，它的工作原理是通过相邻辊子的错位
旋转，将成团或者纠结在一起的原材料进行松散处理，以便于后部环节的加工制造。铭鸿在和客户合作
过程中，通过专家的指导和研发和钉辊有些区别，就是在于辊钉可以自由更换和改造，增加了使用寿命
，并可根据不同物料进行辊钉的密度和材质进行调整

Minghong scattering roller is a kind of roller used in tobacco, paper, food, plate and other industries. Its working
principle is to loose the raw materials that are clustered or tangled through the dislocation rotation of adjacent rollers,
so as to facilitate the processing and manufacturing of the rear links. The difference between the nail roller and the free
nail roller is that the nail roller can be changed according to different materials and the life of the nail roller can be
adjusted according to the cooperation of experts
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